
 

 

Åkerbo församling Protokoll 
Kyrkoråd 
 
 
Tid:  2022-12-16 
Plats: Samlan, Tallboda 
 
Närvarande: 
Ulf Hjertman, kyrkoherde 
Kristina Nyhlén 
Maria Tunred, mötesordförande 
Amund Hunstad 
Camilla Johansson 
Ida Johansson 
Stina Brodin, tjänstgörande ersättare 

Staffan Danielsson, ersättare 
Pia Carlsson 
Britt-Marie Alfredsson 
Bengt Johansson 
Agneta Hägg, ersättare 
Agneta Eriksson 
Maj-Britt Alström, ersättare 

 
 

1. Mötets öppnande: Kyrkorådets vice ordförande Maria Tunred tjänstgjorde som 
mötesordförande. Hon förrättade upprop och förklarade mötet för öppnat. 

2. Val av justerare: Till justerare valdes Amund Hunstad 
3. Val av sekreterare: Till sekreterare valdes Camilla Johansson. 
4. Godkännande av dagordningen: Under punkt 13 på dagordningen var mötesdatumet 

11/3 felaktigt, korrigerades till rätt datum, 11/5. I övrigt godkändes dagordningen. Inga 
övriga frågor anmäldes.  

5. Sammanträdets utlysande: Sammanträdet förklarades vara behörigt utlyst.  
6. Föregående protokoll: Felaktig stavning i närvarolistan på ledamot Maj-Britts efternamn. 

Rätt stavning ska vara ”Alström”. Stavningen korrigerades. Tillägg i närvarolistan att 
Agneta Hägg var tjänstgörande ersättare (tj ers). I övrigt godkändes föregående protokoll 
och lades till handlingarna.  

7. Information och beslut om friskvård: Kyrkoherden informerade om friskvård.  
Kyrkorådet beslutade att Åkerbo församlings medarbetare ska få möjlighet att erhålla 
friskvårdsbidrag och annan friskvård enligt bilaga. 

8. Information och beslut om anslutning till Svenska kyrkans löneservice: Kyrkoherde 
Ulf Hjertman och kyrkorådets ordförande Kristina Nyhlén informerade om Svenska kyrkans 
löneservice. Se även bilaga. Det är för närvarande kö vilket gör att det kan ta upp till tre år 
att ansluta sig.  
Kyrkorådet beslutade att: Åkerbo församling ska ansöka om anslutning till Svenska 
kyrkans löneservice så fort det är möjligt.  

9. Information om nyanställning HR: Kyrkoherde Ulf Hjertman och kyrkorådets ordförande 
Kristina Nyhlén informerade om att behovet är stort av att ha en fast HR-person i Åkerbo 
församling. Vi behöver cirka 70 % tjänsteutrymme. Förslag är därför att dela tjänsten med 
annan församling. Diskussion pågår med andra församlingar att dela tjänsten med. Annons 
för tjänsten ska komma ut i januari.  

10. Information om fastigheter: Många fastighetsfrågor i omlopp. Innan beslut om några 
fastighetsfrågor kan fattas behöver kyrkorådet ha en plan över vad som ska göras och i 
vilken ordning. Det behövs även göras en sammanfattning hur de ekonomiska resurserna 
ska fördelas.  Efter dagens sammanträde ska information hållas för ledamöterna i 
kyrkorådet av presidiet om nuläget i fastighetsfrågorna. Sammanställningen kommer 
sedan att användas i januari 2023 då beslut ska fattas.   



 

 

11. Information från kyrkoherden, Ulf Hjertman: 
Ulf informerade om: 
- Aktuella personalfrågor 
- Biskopsvigning i Uppsala den 15 januari 2023. Åkerbo församling betalar tågbiljett till 

de ledamöter som vill närvara vid biskopsvigningen av Linköpings stifts nya biskop.  
- Brev från ärkebiskopen med information om förhöjd beredskapsplan i händelse av 

kris/krig. Ulf presenterade Åkerbo församlings kontinuitetsplan angående elförsörjning, 
vattenförsörjning etc. Han visade även Åkerbo församlings krismapp.  

- Utbildning för personal i Grupprocesser 16-18/1 
- Glädjande med livlig aktivitet i Samlan. Luciatåg med 35 barn anordnades. Det var 110 

personer närvarande i Samlan.  
- De höga energipriserna och dess konsekvenser för församlingen.  

12. Information från kyrkorådets ordförande, Kristina Nyhlén: 
- Kristina tackade för det gångna årets arbete och för ett kompetent kyrkoråd med 

kunskap inom många olika områden.  
- Kyrkorådets ordförande Kristina Nyhlén och vice ordförande Maria Tunred kommer 

fördela förekommande arbetsuppgifter mellan sig inför kyrkorådsmötena och kommer 
även dela på uppgifter i samband med sammanträdena. 

- Ordförande Kristina gjorde en kort sammanfattning om vad kyrkorådet jobbat med 
under det gångna året. Det konstaterades att fastighetsfrågor har tagit mycket tid i 
anspråk.  

13. Nya mötesdatum nästa år: 19/1, 16/2, 16/3, 13/4, 11/5, 15/6, 17/8, 21/9, 19/10, 16/11, 
14/12. 

14. Övriga frågor: Inga övriga frågor anmälda.  
15. Avslutning: Mötesordförande Maria Tunred avslutade mötet.   

 
 
 
 
 
Maria Tunred Camilla Johansson Amund Hunstad 
Mötesordförande Sekreterare Justerare 


